
 

 

Ljunghedens Samfällighetsförening 

 

Tag gärna del av mer information på vår hemsida: 

www.ljungheden.se 

  

 Önskar du kontakt med styrelsen? Sänd ett e-mail till 

styrelsen@ljungheden.se 

 

Styrelsemötesprotokoll, Ljunghedens Samfällighetsförening 

måndag den 10 juni 2024 

Tid: 19:00 

Plats: Styrelselokalen 

 

Närvarande: Theres Sanders - vice ordförande; Micael Andersson – kassör; Erik 

Holm - suppleant; Linnea Johansson - suppleant 

 

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 

 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 

 

3. Undercentralen 

Inget att rapportera 

 

4. Samverkan mot brott 

Enligt lokala Facebookgrupper har det stulits hjul på bilar i ett flertal områden i 

Vinsta och Kälvesta. Det är bra att hålla ögonen öppna. 

 

5. Ekonomi 

Värmekostnad för maj ligger 7% under budget vilket ger en besparing på 5000:-. 

 

6. Skrivelser 

Inga inkomna skrivelser 

 

 

http://www.ljungheden.se/


 

 

7. Aktiviteter – 2024 

Byte avloppsrör Björnflokevägen 141–145 (v. 26 och 27). 

Grönyta kv. Hedblomstret – augusti/september. 

Transportväg bakom Björnflokevägen 49–51. 

 

8. Nyinflyttade medlemmar  

Vi välkomnar nya medlemmar till föreningen. 

Nyinflyttade medlemmar introduceras med ett möte där ordförande och städledare 

närvarar från föreningen. 

 

9. Hemsidan / Aktuellt just nu?   

På hemsidan, ljungheden.se, finns information om föreningens gemensamhets- 

anläggning och om aktuella händelser i föreningen. 

 

10. Laddboxar 

 

                     Vid beställning av laddkort från Eways, beställningen görs på Eways.se 

 

Boende i kv. Jungfrulinet uppger kod Jungfrulinet1 

Boende i kv. Hedblomstret uppger kod Hedblomstret1 

 

Ta kontakt med Stefan Ljungar i styrelsen för att skriva avtal om laddningen. 

 

Kostnad för laddning av elbilar i kv. Jungfrulinet i juli och augusti = 1.75 kr/kWh 

Kostnad för laddning av elbilar i kv. Hedblomstret i juli och augusti = 1.25 kr/kWh 

 

11. Övriga frågor 

Intresse har uttryckts för en Facebooksida för grannskapet. Liknande sidor finns för 

andra föreningar. Styrelsen kan ta på sig att starta och administrera sidan. Tanken 

med sidan är dock inte att det skall vara en informationskanal från styrelsen utan 

snarare ett grannsamverkansverktyg. Information från styrelsen sker fortsatt genom 

tidigare beslutade kommunikationsvägar; via hemsidan, mail och brevlådeutskick. 

Länk/information om Facebooksidan kommer med nästa protokoll. 

 

12. Nästa möte 

19 augusti. 

 

13. Avslutning 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Vid protokollet 

 

 

………………………………. 

Theres Sanders 

 

 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

 ……………………………..  …………………………….

 Theres Sanders                                             Micael Andersson 

 

 

 

Protokollet är undertecknat av ovanstående. Original finns för påseende hos 

styrelsen.  


